

# Grundejerforeningen Søndergaard Syd

Bestyrelsesmøde d.10. januar 2019 kl. 19:00 i Fælleshuset

Bestyrelsesmedlem	Deltog
Karsten Dueholm	X
Rud Andersen	X
Mia Knudsen	X
Ege Christiansen	Deltog 1 time derefter møde i FHSG
Henrik B. Knudsen	
Niels Preysz	X
Referent	KD

## Dagsorden

		Beslutning
<b>1</b>	Nyt fra formanden <ul style="list-style-type: none"><li>Nyt siden sidst</li><li>Indkaldelse af suppleant</li><li>Ny repræsentant i FHSG</li><li>Omfordeling af ansvarsområder</li></ul>	Fejl på belysning Vaseholmen (senior bofællesskabet) der bestilles en gennemgang af GFSS ansvarsområde. RA Tager fat. KD Tager fat i Henning Dinesen og Kim Villadsen ( <a href="mailto:kimvilladsen@hotmail.com">kimvilladsen@hotmail.com</a> ) KD indtræder i bestyrelsen i FHSG Opgaver tildeles nye bestyrelsesmedlemmer
<b>2</b>	Nyt fra kassereren <ul style="list-style-type: none"><li>Restanceliste</li></ul>	Restanceliste gennemgået
<b>3</b>	Fællesarealer <ul style="list-style-type: none"><li>Etape 2</li></ul>	STV snerydder kun i området, vi afventer overdragelse
<b>4</b>	Fællesantenne <ul style="list-style-type: none"><li>Opgørelse af Tv pakker</li><li>Administration</li><li>Evt. ny aftale</li></ul>	Rewidan "tømmer" Restanceliste KD skriver til de adresser hvor der er differencer. Der indkaldes til et orienteringsmøde, omkring ny aftale.
<b>5</b>	Fælleshuset <ul style="list-style-type: none"><li>Udlejning</li><li>Økonomi</li></ul>	RA tager fat i John Olsen og efterlyser regnskabet til revision.
<b>6</b>	Genbrugspladsen / affaldskuber <ul style="list-style-type: none"><li>Status på udfordringer</li></ul>	NP tager fat i Rewidan ang. regnskab og budget, og GFSN indbetaling.  NP Mail til Vestforbrænding. Tak for dit svar. Jeg har lige checket efter og det stemmer at plastaffald er tømt i går. Dog sidder der ca. 1 meter plastaffald i toppen af kuben, som er presset kraftigt sammen. Det var nærmest umuligt at presse det ned gennem tragten, som er meget smal i bunden. Det lykkedes kraftig vold at få det igennem. Og det er ikke hensigtsmæssigt.

		<p>Min pointe er at I skal se på 3 ting for at det fungerer -</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Tømmes de ofte nok? - åbenbart ikke, da kuberne allerede stoppes omkring 24/12.</li> <li>2. Vognmanden må sikre at der er passage i kuberne inden de kører videre.</li> <li>3. Tragten i kuberne skal ændres så affaldet ikke sætter sig helt fast - i dag er den formet som en tragt, som gør det ekstra svært at komme, hvis der er store enheder som sætter sig fast. Eller at det presses sammen.</li> </ol> <p>I øvrigt er der stadig problemer med at få beboerne til at forstå hvordan affaldet skal sorteres.</p> <p>Dvs. Pap kommer i papir og pap kommer i plast mv. Mange har stadig ikke forstået at pap skal på genbrugsstationen.</p> <p>Derfor er mere info særligt på kuberne den eneste rigtige løsning da beboerne ikke tænker eller ved hvad de skal gøre før de står ved kuben.</p>
<b>7</b>	<p>Legeplads</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gennemgang</li> <li>• Vedligeholdelse</li> </ul>	MK tager fat i Henka for gennemgang, samt indhente tilbud.
<b>8</b>	Vejbelysning Kløvermarken	KD er i dialog med advokaten
<b>9</b>	<p>Fastelavnsarrangement</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Invitation</li> <li>• Hvem gør hvad</li> </ul>	MK sender plan for opgaver
<b>10</b>	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Flytning af møde d. 20/3 og 22/5</li> </ul>	<p>20/3 flyttes til 27/3</p> <p>22/5 flyttes til 15/5</p>